
Till kommunledningsförvaltningen.

Medborgarförslag:

Vi är många trelleborgare som vill ha padel-banor i Trelleborg. Som det är nu måste
vi ta oss till Malmö eller Svedala.

Padel blir allt större i Sverige och varför inte visa att Trelleborg är med i framkant att
bygga banor till denna superroliga sport, som alla kan spela. Minst två banor måste
anläggas inomhus. 

Ser framemot padel i Trelleborg, tack på förhand.

Hälsningar
Ann-Marie Svendsen 

Skickat från min iPhone


